
pristopih k treniranju športnih ple-
zalcev in prav tako kot KVGN pova-
bila na delavnico o problemih in pri-
ložnostih na Kraškem robu.
Komisija za gorske športe. Italijan-
ski Rabenstein je 26. in 27. januar-
ja gostil 2. tekmo svetovnega poka-
la v lednem plezanju, tekmovala sta 
Maja Šuštar in Jaka Hrast (oba AO 
PD Domžale), v sodniški zasedbi pa 
sta slovenske barve zastopala An-
drej Pečjak in Nejc Šter.
8. in 9. februarja je v Puy-Saint-
-Vincentu v Franciji potekala četr-
ta tekma svetovnega pokala v tek-
movalnem turnem smučanju, prva 
preizkušnja svetovnega pokala le-
tos za slovenske tekmovalce, Luka 
Kovačič si je s četrtim mestom med 
mlajšimi člani priboril svoj najboljši 
dosežek v svetovnem pokalu, Nejc 
Kuhar je bil 17., Luka Mihelič pa 45.
Nejc Kuhar, najuspešnejši turni smu-
čar v letu 2017, je že sedmič zmagal 
na 23. turnosmučarskem tekmova-
nju na Jezerskem, ki se ga je 27. ja-
nuarja udeležilo 65 udeležencev. Na 
tekmovanju Zelenica Ski Raid so se 
3. in 4. marca turni smučarji pome-
rili na državnem prvenstvu (v vzponu 
in posamezno), rekreativnim turnim 
smučarjem pa je bila letos prvič na-
menjena hobby preizkušnja po trasi 
tekme, a brez merjenja časa.
Planinska založba PZS je objavila 
razpis za odkup digitalnih fotografij 
za Planinski koledar 2019, rok za od-
dajo fotografij je 15. marec.
Na preventivnem področju je PZS 
opozarjala na previdnost pri udej-
stvovanju v gorah pozimi. 
Na spletni strani so povabili na šte-
vile filmske dogodke in predavanja, 
obarvana s kulturno in alpinistično 
noto, med njimi na plezalni film o 
Nataliji Gros na retrospektivnem po-
klonu Juretu Breceljniku, predavanje 
Nives Meroi in Romana Beneta, na 
12. Festival gorniškega filma v raz-
ličnih slovenskih krajih in na večer v 
spomin na Pavleta Kozjeka.
Švicarski alpski muzej v Bernu je 3. 
februarja gostil muzejski večer ob iz-
idu nemškega prevoda knjige Alpine 
Warriors (Der Weg zur Spitze) avto-
rice Bernardette McDonald, ki jo v 
slovenskem prevodu poznamo pod 
naslovom Alpski bojevniki. 

Zdenka Mihelič

Zahvala donatorjem
Nesrečnega 20. oktobra 2017 je po-
polnoma pogorel naš dom na Koroši-
ci. V društvu je zavladal šok, saj smo 
lani zaključili celovito obnovo doma. 
Po trinajstih letih obnavljanja doma 
od statične sanacije sten, vodotesno-
sti fasade, do obnove stranišč in to-
aletnih prostorov za osebje ter pove-
čanja moči fotovoltaičnih celic v letu 
2017 (zaključeno praktično 14 dni pred 
požigom), nam je nevešča in neuka 
roka tuje državljanke uničila vse to 
delo. Upravni odbor društva se je od-
ločil, da takoj pristopimo k izgradnji 
novega doma. Imenovali smo grad-
beni odbor za izgradnjo sodobnega, 
energetsko varčnega, samooskrbne-
ga (kar se tiče vode in energije), op-
timalno funkcionalnega ter ekološko 
primernega doma v osrčju Savinjskih 
Alp. Zgraditi želimo planincem pri-
jazno planinsko postojanko, podob-
no staremu Kocbekovemu domu. 
Kljub zelo obsežnemu in zahtevne-
mu delu smo prepričani, da bomo s 
široko podporo in racionalno rabo de-
narja tudi uspeli. PZS je ustanovila 
delovno skupino, ki nam je že ponu-
dila pomoč pri financiranju projektne 
dokumentacije, organiziranju vseslo-
venske akcije zbiranja denarja ter pri 
dogovorih za helikopterske prevoze. 
Zaradi širokega odziva posamezni-
kov, društev in civilnih združenj smo 
se odločili, da odpremo poseben ra-
čun pri Abanki, Celje, "Prispevek za 
izgradnjo novega doma na Koroši-
ci", s številko 051–008–015–958–723; 
sklic 00 005. Zahvaljujemo se vsem 
122 fizičnim osebam, 18 planinskim 
društvom, Planinski zvezi Slovenije 
in šestim pravnim osebam, saj smo 
z njihovimi donacijami do 31. januarja 
letos zbrali 9.843,84 evrov.

Mirko Doberšek,  
predsednik PD Celje – Matica

Srečanje markacistov Koroške
Koroški markacisti že vse od leta 
2001 začnemo svoje delo zadnjo so-
boto v januarju s pohodom in nada-
ljujemo naslednjo soboto s srečanjem 
na področnem zboru markacistov. 
Vsako leto je organizator drugo dru-
štvo, tako da smo v teh letih preho-
dili veliko lepih poti. Prehoda v novo 
leto letos skorajda nismo opazili – de-
cembrski vetrolom je namreč nare-
dil veliko škode in smo pregledovali 
poti ter odstranjevali manjša podrta 
drevesa še ves januar, delo pa se še 
nadaljuje. Letos nas je v organizaci-
ji markacistov PD Ožbalt - Kapla 27. 
januarja več kot osemdeset marka-
cistov in ostalih planincev prehodilo 
Razgledno pot po Kapli. Kljub megli, 
ki nas je spremljala velik del dneva, 
smo bili navdušeni nad lepo ureje-
no Razgledno potjo, zadovoljni pa, da 
smo ob obisku koščka naše lepe do-
movine združili hojo, druženje in iz-
menjavo izkušenj. Že naslednjo sobo-
to, 3. februarja, je Odbor za planinske 
poti (OPP) Koroške s svojim 16. sreča-
njem markacistov nadaljeval delo po 
zastavljenem programskem načrtu. 
V Črni na Koroškem se nas je zbra-
lo 33 markacistov, kar je več kot po-
lovica vseh registriranih markacistov 
PZS na Koroškem. Pridružila sta se 
nam še županja občine Črna na Koro-
škem in predsednik PD Črna na Ko-
roškem. Organizacija srečanja je to-
krat pripadla markacijskemu odseku 
PD Črna, ki je s pomočjo občine Črna 
in PD Črna to izpeljal odlično. Pregle-
dali smo delo v minulem letu, zastavili 
program dela za letos, komisija za pri-
znanja pa je najbolj zaslužnim marka-
cistom v zahvalo za trud podelila po-
hvale, skromno poplačilo za njihovo 
koristno delo v prid varnejše hoje v 
gore in sproščenega pohodništva. 

OPP Koroške

Kljub megli nas je 
več kot osemdeset 
markacistov in 
planincev uživalo na 
Razgledni poti.
Arhiv OPP Koroške
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